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Folketingets Lovsekretariat 

 

Medlem af Folketinget Victoria Velasquez (EL) har d. 10. juli 2024 stillet 

følgende spørgsmål nr. S 1117 til social- og boligministeren, som hermed 

besvares. 

 

Spørgsmål nr. S 1117: 

”Mener ministeren, at der skal tilføres flere midler til ungestøtteindsatsen end i  

dag set i lyset af, at ungestøtte er en samfundsøkonomisk investering?” 

 

Svar: 

Det indgår som en del af Aftalen om Børnene Først, at der skal ske en 

nytænkning af ungestøtteområdet. Som led heri er der gennemført en række 

analyser, som er offentliggjort, og som giver os et omfattende og solidt 

fundament af viden at stå på. Det fremgår af aftalen, at der som opfølgning på 

analyserne skal være politiske forhandlinger. I den sammenhæng er jeg åben 

for at drøfte alle muligheder for at sikre de rette indsatser, der hjælper de unge 

godt på vej ind i voksenlivet på lige fod med andre unge.  

 

 

Med venlig hilsen 

Pernille Rosenkrantz-Theil 

Social- og boligminister 
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